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 2023נובמבר,  28

 9 מליאת מועצה מן המניין מס' מלא  פרוטוקול

 2314.11.ג  שהתקיימה ביום
 

 ראש המועצה  -   גב' קרן גרין :משתתפים

 סגן ר. המועצה וחבר מועצה -  מר שלומי מוכתר  

 חבר מועצה -    מר אמיר זהבי  

 חבר מועצה -  גולברי מר יצחק  

 חברת מועצה   -  ברק -ד"ר עינת מור 

 חבר מועצה -  מר אייל אלבלק  

 חבר מועצה -   מר רונן שפיצר 

 חבר מועצה -   מר תומר יעקב  

 חבר מועצה -  מר צפריר פדלון 

 חברת מועצה  -  גב' איילת אדלר  

 חבר מועצה   -   מר אביעד חסון  :חסרים

 חבר מועצה -   מר יוסי נגר  

 חברת מועצה  - גב' תפארת שלומציון אסולין 

 מנכ"ל המועצה  -  מר עמיקם לוי נגר   :מוזמנים

 יועץ משפטי -  עו"ד אהרון שפרבר  

 יועץ משפטי -  עו"ד אבינועם פרץ 

 גזברית המועצה  -   גב' ציפי וקנין 

 מזכירת הגזברית  -   גב' סיון טולדנו  

 המועצה מבקרת  -   גב' דקלה נדב  

 מנהל מחלקת תיאום ובקרה  -  מר רועי איצקוביץ'  

 וממונה נגישות     

   

 סדר  יום 

 
 עדכוני ראש המועצה.  .1

 צפריר פדלון  -הצעה לסדר   .2

 הצעה לסדר תומר יעקב ]מצב[ .3
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 פתיחת תברים  .4

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי  
ממשלה  
 ואחרים  

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב  
 באלש"ח 

1157 

שדרוג סביבות למידה ושיפוץ תיכון  
  1,000        1,000,000     1,000,000      קרן פיתוח   -עודד תשפ"ד 

           

  1,000        1,000,000     1,000,000     - סה"כ  
      

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי  
ממשלה  
 ואחרים  

קרנות 
 הרשות 

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב  
 באלש"ח 

  1,250        1,250,000     1,250,000     - קרן פיתוח  -ממ"מ /מיגון יגאל אלון  1158
           

  1,250        1,250,000     1,250,000     - סה"כ  
      
      

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי  
ממשלה  
 ואחרים  

קרנות 
 הרשות 

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב  
 באלש"ח 

1159 

פרויקטים הנדסיים לשדרוג כבישים  
  500           500,000        500,000        - קרן פיתוח   - ומדרכות 

           

  500           500,000        500,000        - סה"כ  

 

 עדכון תברים 

מס' 
 תב"ר

תקציב   שם התב"ר
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה( 

תקציב  
 מעודכן

תקציב  
מעודכן 

 באלפי ₪ 
  600            600,000       200,000  400,000       קרן פיתוח  -שיקום מבני ציבור  1134

  600            600,000        200,000      400,000       סה"כ  

      

מס' 
 תב"ר

תקציב   שם התב"ר
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה( 

תקציב  
 מעודכן

תקציב  
מעודכן 

 באלפי ₪ 
  1,250         1,250,000    450,000  800,000       קרן פיתוח   -מיגון גני ילידם   1145

  1,250         1,250,000     450,000      800,000       סה"כ  
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מס' 
 תב"ר

תקציב   שם התב"ר
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה( 

תקציב  
 מעודכן

תקציב  
מעודכן 

 באלפי ₪ 

1008 

קרן   פיתוח אזור התעשייה המערבי
  1,367         1,366,653     200,000      1,166,653    פיתוח 

  -פיתוח אזור התעשייה המערבי  
  433            433,347          433,347       השתתפות משרדים אחרים רמ"י

  1,800         1,800,000     200,000      1,600,000    סה"כ  
      

מס' 
 תב"ר

תקציב   שם התב"ר
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה( 

תקציב  
 מעודכן

תקציב  
מעודכן 

 באלפי ₪ 

809 

קרן  123תכנון וסלילת כביש מבנן 
  180            180,000          180,000       פיתוח

קרן  123תכנון וסלילת כביש מבנן 
  2,355         2,355,000       2,355,000    כבישים וסלילה 

קרן  123תכנון וסלילת כביש מבנן 
  2,770         2,770,000    1,000,000  1,770,000    תיעול 

קרן  123תכנון וסלילת כביש מבנן 
  775            775,000       400,000  375,000       שצ"פ 

  6,080         6,080,000     1,400,000   4,680,000    סה"כ  

      

מס' 
 תב"ר

תקציב   שם התב"ר
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה( 

תקציב  
 מעודכן

תקציב  
מעודכן 

 באלפי ₪ 
  310            310,000        210,000      100,000       קרן פיתוח  -שיקום ושדרוג כבישים   

1107 
קרן כבישים  -שיקום ושדרוג כבישים 

  1,350         1,350,000      -                1,350,000    וסלילה  

  1,660         1,660,000     210,000      1,450,000    סה"כ  

      

מס' 
 תב"ר

תקציב   התב"רשם 
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה( 

תקציב  
 מעודכן

תקציב  
מעודכן 

 באלפי ₪ 

1147 

  שכונת השבטים עמק החולה ויזרעאל
  1,500         1,500,000       1,500,000    קרן כבישים וסלילה                    -

  שכונת השבטים עמק החולה ויזרעאל
  3,750         3,750,000    3,750,000   קרן פיתוח -

  שכונת השבטים עמק החולה ויזרעאל
  750            750,000       750,000   -                 קרן תיעול  -

  שכונת השבטים עמק החולה ויזרעאל
  1,000         1,000,000    1,000,000   -                 קרן שצ"פ -

  7,000         7,000,000     5,500,000   1,500,000    סה"כ  
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שינוי שם תב"ר שאושר במליאה מיום  

12/9/2023 

מס' 
 תב"ר

שם התב"ר כפי שאושר במליאה  
 12/9מיום 

משרדי  
ממשלה  
 ואחרים  

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב  

 באלש"ח 

1155 

כיתות   2הרחבת מעון השדה צורן 
  300            300,000        300,000   קרן פיתוח  -תכנון וביצוע 

            

מס' 
 תב"ר

שם התב"ר החדש לאישור המליאה  
14/11 

משרדי  
ממשלה  
 ואחרים  

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב  

 באלש"ח 

1155 

כיתות    5 -תכנון וביצוע מעונות יום 
  300            300,000        300,000     קרן פיתוח  -רמת אמיר

 

 אישור המועצה להתקשרות בפטור ממכרז לקבלת שירותים לטיפול בפסולת אריזות תכולת כלי אצירה כתומים.   .5

    - אישור המועצה לדחיית תשלומי הארנונה  .6

בתקופה מורכבת ומאתגרת זו ובמטרה להקל ככל שניתן על העסקים הפועלים בתחום המועצה תינתן האפשרות  

. ניתן יהיה להסדיר את התשלום  1/12/23-ל  2023דצמבר  -לדחות את מועד תשלום הארנונה לחודשים נובמבר  

על פי דין  כמתחייב  דה  , ללא תוספת ריבית בלבד )עם זאת, לתשלום תתווסף הצמ31/12/23האמור עד ליום  

 בשים לב למועד התשלום בפועל(.  

מוצע לתקן את חוק העזר באופן שיאפשר למועצה ליתן    -2010  -צורן )שילוט(, התש"ע -לקדימה  תיקון חוק העזר .7

  בהתאם לקריטריונים שיאושרו ובכפוף לאישור משרד הפנים   -2023שנת  גרת שילוט לפטור חלקי או הנחה בא

   .]מצב[
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   2023לשנת  10פרוטוקול ישיבת מליאת מועצה מן המניין מספר 

 עדכוני ראש המועצה 

מספר   :גב' גרין, ראש המועצה המניין  מן  המועצה  מליאת  ישיבת  את  לפתוח  מתכבדת  אני  טוב.  בפתח  10ערב   .

הדברים אני רוצה להשתתף בצער המשפחות השכולות. משפחתו של ירון שי, משפחתו של 

כל חללי צה"ל   ולזכר  בנו של קב"ט הישוב. לזכרם  רוסו ומשפחתו של עמרי פרץ,  אופק 

זיכר  נרות  שלושה  כאן  הדלקנו  לזכרם והנרצחים  דקה  נעמוד  שכולנו  מבקשת  ואני  ון. 

 ונתפלל לשובם של החטופים והשבועיים ולחזרתם של כל חיילינו הביתה בשלום.  

 )דקה דומיה( 

תודה. אני רוצה לומר שההתגייסות של הקהילה שלנו בחודש שחלף היא באמת מרגשת.  :גב' גרין, ראש המועצה

היה יום שחור והשלטון המקומי והחברה האזרחית הם קרן האור בכאוס שנוצר.   7/10-ה

אחד הדברים המרגשים באמת זה לראות את ההתגייסות של כולם. בשבועות האחרונים  

שוטפים. פגשנו גם מבחינת תושבים את כל מי   קיימנו איתכם וגם עם המועמדים עדכונים 

שרצה לייעץ, לומר, להציע. מערך החירום מנוהל על ידי סגן ראש המועצה, שלומי מוכתר, 

הישוב   על  והפעלנו מאות מתנדבים לשמירה  גייסנו  הראשון  ומהרגע  .  24/7אלוף משנה. 

שב הישוב, תומר עינתי. הקמנו כיתת כוננות,  צוות צר היה הראשון להתגייס בהובלה של תו

רועי   בהובלת  חמושים  צוות  גאייר.  איציק  ישוב  תושב  בהובלת  באזור,  הגדולות  אחת 

לוחמה   ציוד  ירי,  עמדות  בטונדות,  רכשנו  וזאנה.  גיא  בהובלת  רחפנים  יחידת  ברטוב. 

ים של ישובים והמוקד שלנו הפך להיות החמ"ל היישובי ואלפי תושבים פנו אלינו, גם תושב

 סמוכים.  

 )גב' איילת אדלר יצאה מחדר הישיבות( 

לחיילים   :גב' גרין, ראש המועצה לקשישים,  למפונים,  שמסייע  ברק  מור  עינת  בהובלת  מתנדבים  חמ"ל  הקמנו 

ולמשפחותיהם. יחד עם האגודה למען החייל דאגנו למאות חיילות וחיילים, גם כאלה שהם 

לא בני הישוב. מוקד הסיוע הרגשי שהוגש נתן סיוע רגשי גם למי שהוא לא תושב הישוב. 

לחק לסייע  שבאו  מכינות  יוצא אירחנו  שמחר  העורף  פיקוד  גדוד  את  אירחנו  לאים. 

חסר,  שלנו  האדם  מכוח  כשחלק  עשינו  זה  כל  את  שבועות.  מספר  במשך  להתרעננות 

בתפקיד מאד קשה. דובר המועצה   8, יצחק גולברי, סגן ראש המועצה, בצו 8הסיירים בצו 

 ת בנו.  . ועופר פרץ, קב"ט הישוב, שהתאבל על נפיל 8בצו 

 )גב' איילת אדלר שבה לחדר הישיבות( 

אז בהקשר הזה אני רוצה להגיד תודה, באמת, לכל עובדי המועצה, לכל חברי המועצה,  :גב' גרין, ראש המועצה

לכל התושבות והתושבים על ההירתמות ועל ההתגייסות בשעה הזו. ואני בטוחה שכולנו  

ביחד   מחויבים להמשיך בערבות ההדדית ובשמירה על הסולידריות, הכל עד לניצחון כי 

שת מאיתנו התארגנות זריזה ומהירה וגרמה ועדיין  המלחמה דור  –ננצח. עדכוני תקציב  

גורמת לנו להוצאות שלא היו בתכנון. עד רגע זה לא קיבלנו שיפוי מהמדינה, אנחנו ביחד  

אובדן   על  שיפוי  לקבל  ההוצאות,  על  שיפוי  לקבל  הממשלה,  מול  הרשויות,  ראשי  עם 

עצמיות הכנסות  שגם  להבין  צריך  של   ההכנסות,  אכיפה  עושים  לא  אנחנו  נבלעו.  שלנו 

שצריך  במה  חסכנו  לא  הוצאות  מבחינת  ארנונה.  של  אכיפה  עושים  לא  אנחנו  דוחות, 
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גדרות, תאורה.  לצוותים ששומרים. אם זה הקמת עמדות שמירה, אם זה ציוד, אם זה 

מוסיפים   אבטחה,  לטובת  אדם  כוח  מגייסים  המוגנים,  המרחבים  את  מזמינים  אנחנו 

נעבוד   דיוני תקציב אלא  ועוד. מבחינת משרד הפנים, אנחנו לא מתקדמים עם  מצלמות 

 עד להנחיה חדשה,   12אחד חלקי  2024בשנת 

 הוראת מנכ"ל משרד הפנים.   : עו"ד שפרבר

מאחר והדיון    - כן. עד להנחיה חדשה של משרד הפנים. עדכון לגבי התביעה עם לב השרון   :גב' גרין, ראש המועצה

מצטברים  השרון  לב  של  והחובות  רב  זמן  עוד  שייקח  מבינים  ואנחנו  לבוררות  הופנה 

על   מכביד  מאד  זה  המועצה.  בקופת  אותם  צריכים  ממש  כבר  ואנחנו  שקלים  למיליוני 

את  לקבל  שנוכל  עשה,  לצו  בקשה  שיגיש  המקצועי  הצוות  את  הנחיתי  שלנו.  התקציב 

 נויים במחלוקת. אני עוברת להצעות לסדר.  הכספים, לפחות את אלה שאינם ש

 צפריר פדלון  -הצעה לסדר

לפני כן רציתי להבין, בתיקוני תקציב זה רק הודעה על תיקוני תקציב? יש איזה משהו   : צפריר פדלון

 שהשתנה שאנחנו אמורים לדון? 

 לא. זה בעדכון ראש המועצה. לא עשיתי עדכוני תקציב, שיתפתי.   :גב' גרין, ראש המועצה

 . 2024זה לא תיקון תקציב, זה עדכון לגבי התנהלות תקציב  : יצחק גולברי

ההצעה שלי דנה בשני דברים. אני לא אקרא את כל ההוצאה כי בטח לכל אחד ואחד מכם  : צפריר פדלון

של   הנחה  מתן  זה  אחד  אותה.  על    25%יש  להקל  בשביל  הנוכחית  לשנה  השילוט  במס 

העסקים, מכיוון שגם הם סובלים מאותה בעיה כתוצאה מהלחימה. יש ירידה בהכנסות.  

בשנת    8לל משרתי המילואים והמתנדבים בצו  לכ   20%והדבר השני זה הנושא של הנחה של  

. מכיוון שהם נמצאים במילואים אבל עדיין ההוצאות שלהם גדלות מכיוון שכאשר 2023

הם לא פה האישה או הגבר שנשאר, ההוצאות גדלות כך שהוא צריך יותר בייבי סיטר, 

לו, להביא פרנסה הביתה  יותר דברים מהסוג הזה, כי הוא גם צריך להמשיך את העבודה ש

 וכדומה. לכן אלה שני הדברים העליתי לסדר. 

 אז בוא נתחיל לפי הסדר. מי בעד לדון בשתי ההצעות? פה אחד. :גב' גרין, ראש המועצה

 מאשרים פה אחד לדון בשתי ההצעות לסדר.    החלטה: 

, כתבתי לך גם במייל. נעשתה פה עבודת  7אז לגבי ההצעה הראשונה, אנחנו נדון בה בסעיף   :גב' גרין, ראש המועצה

לסעיף   רגע  עוד  שנחכה  מציעה  אני  וצריך    7מטה.  מטה  עבודת  נעשתה  אז  בזה.  ונרחיב 

 לעשות תיקון לחוק העזר. שלחנו לכם אותו היום. לגבי הנחה, 

 זה אומר שהם יקבלו אותו רטרו ברגע שיאושר התיקון?  7אם אנחנו מאשרים את סעיף  : צפריר פדלון

 בכפוף לאישור משרד הפנים.  :גב' גרין, ראש המועצה

דרך אגב, מהניסיון שלי בעניין, גם בחוק העזר שאני עובד מולו, לא היתה שום בעיה לתת  : צפריר פדלון

 את ההנחיה הזאת ברשויות אחרות. 

ולדון בו כעת, השאלה אם   7זה מהייעוץ המשפטי שקיימנו. אין לי בעיה להקדים את סעיף   :גב' גרין, ראש המועצה

 ? 7זה פוגע לי בסדר היום אם אני דנה בסעיף 

 אם כולם מסכימים.  : עו"ד שפרבר

 ואז, אני חושבת שנחסוך חלק מהזמן.    7אז בואו נדון בסעיף  :גב' גרין, ראש המועצה
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מוצע לתקן את חוק העזר באופן שיאפשר למועצה ליתן   -  2010  -תיקון חוק העזר לקדימה צורן )שילוט(, התש"ע  

 בהתאם לקריטריונים שיאושרו ובכפוף לאישור משרד הפנים.   - 2023פטור חלקי או הנחה באגרת שילוט לשנת  

מוצע לתקן את   -   2010  - מדבר על תיקון חוק העזר לקדימה צורן )שילוט(, התש"ע     7סעיף   :גב' גרין, ראש המועצה

  -   2023חוק העזר באופן שיאפשר למועצה ליתן פטור חלקי או הנחה באגרת שילוט לשנת  

לכם  ששלחנו  העזר  חוק  הפנים.  משרד  לאישור  ובכפוף  שיאושרו  לקריטריונים  בהתאם 

היום, עשינו בו עוד כמה תיקוני הגהה ופיסוק ומשפטיים. אבל המהות היא אותה מהות.  

)שילוט(. פטור חלקי או   אני קוראת עכשיו את הנוסח הסופי. "חוק העזר לקדימה צורן 

לפי סעיף  2023-הוראת שעה התשפ"ד   לפקודת המועצות    24-ו  23,  22. בתוקף סמכותה 

. על אף האמור  1קדימה צורן חוק עזר זה.    המקומיות מתקינה מועצת המועצה המקומית

)להלן חוק העזר( בשנת הכספים    2010  -לחוק העזר לקדימה צורן שילוט התש"ע    3בסעיף  

הקבועה    2023 השילוט  אגרת  מתשלום  חלקי  באופן  פטור  שילוט  לפרסם  המבקש  יהיה 

. הפטור החלקי יינתן בגין החודשים אוקטובר  2בתוספת חוק העזר )להלן הפטור החלקי(. 

מחיוב האגרה השנתית הקבועה בתוספת חוק    25%והינו פטור בשיעור של    2023דצמבר    -

בסעיפים  3העזר.   האמור  אף  על  בתחומים    2-ו   1.  למפרסמים  יינתן  לא  החלקי  הפטור 

הבאים: קופות חולים, סופרמרקט ורשתות שיווק, תחנות דלק, שילוט חוצות, יזמי בניה  

 פוף לאישור משרד הפנים.  ונכסי המדינה". כל זה בכ 

לחוק   : צפריר פדלון תיקון  וזה  שינוי, מאחר  לעשות  היועץ המשפטי  ושל  את האישור שלך  אני מבקש 

העזר, שיהיה תיקון לחוק העזר קבוע. מה זה אומר? שבשעת חירום או במקרה שהמדינה  

נמצאת, כמו שקרה לנו בקורונה וכמו שקרה לנו בשעת חירום הנוכחית, יוכל ראש הרשות  

באגרת השילוט. במקום שאנחנו נגביל את זה לשנת  הנחה    20%ליתן אחוז מסוים, נקבע  

למצב המלחמה, בואו נתקן את זה ברמה שזה תמיד יהיה פתוח, כי אנחנו נעשה את    2023

 זה רק במקרה הצורך. לא נעשה את זה באופן קבוע. 

ימים הנחיתי את הצוות המקצועי לבדוק את הדברים האלה. ציפי בדקה    10לפני כשבוע,   :גב' גרין, ראש המועצה

- את זה ואו שציפי או שאהרון יענו, אבל ציפי בדקה את זה, למה בעצם אנחנו עושים ל

 . אם אתה רוצה להשיב אז כן. 2023

 אין בעיה, את רוצה לענות?  : עו"ד שפרבר

 קודם כל אני רק רוצה לומר שחוק העזר הוא של הרשות המקומית.  :ציפי וקנין

 אני יודע.  : צפריר פדלון

 בחוק העזר שלנו אין סמכות לתת פטור. ולכן זה נדרש לתקן את החוק.  :ציפי וקנין

 לא פטור, ביקשנו הנחה.   : צפריר פדלון

זה לא משנה, הנחה ופטור זה אותו דבר. זה לא פטור מלא, זה פטור חלקי. כשאין סמכות   :ציפי וקנין

כן אתה מתקן בהוראת שעה. והוראת שעה,  בחוק אתה לא יכול לעשות את זה, אלא אם  

 יאשרו לך את זה בכפוף למצב חירום באמת. 

אז אני אומר שחוק העזר יתוקן למצב חירום, להוראת שעה. ואז לא נצטרך כל פעם לבוא   : צפריר פדלון

 במצב,

 אתה יודע מה המשמעות הכספית של זה?  :גב' גרין, ראש המועצה
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אני בגלל זה כתבתי לכם, אני לא יודע מה המשמעויות הכספיות, אני מצפה מהגזברית.   : צפריר פדלון

לי את כל   אם הייתי יושב בגזברות הייתי אומר לך מה המשמעויות הכספיות, אם היה 

 הנתונים אצלי אז הייתי אומר לך כן, זו המשמעות הכספית. 

הסופרמרקט,  :תומר יעקב החולים,  קופות  את  ומחריגה  מבודדת  שאת  אחרי  הכספית,  המשמעות 

 השיווק.  

 כן, כן.  :גב' גרין, ראש המועצה

 זה נתח משמעותי.  :תומר יעקב

אנחנו מדברים על הוראת שעה, מקרה חירום, אנחנו לא מדברים באופן קבוע. שלא בכל  צפריר פדלון: 

פעם שיקרה, ואנחנו חיים במדינה שמה לעשות, סביבנו כולם אוהבים אותנו, יש לנו אהבת  

יכול   זה  עכשיו  יקרה.  זה  מתי  יודעים  לא  אנחנו  אז  מאד.  אותנו  ואוהבים  מסביב  חינם 

החיזבאללה, אנחנו לא יודעים אם זה יקרה מחר או בעוד    לקרות, בעוד שנה זה יקרה עם

 שנה. אבל זה יקרה, אנחנו יודעים שזה יקרה. 

 אבל השאלה אם כל פעם זה כפוף לאישור,  : אמיר זהבי

לא. אם אתה מתקן את חוק העזר וחוק העזר מתוקן, זה מצב שראש המועצה מחליטה,   : צפריר פדלון

כאילו יש לי את זה בחוק העזר, זה נותן לה את הזכות הזאת. היא לא צריכה להביא את  

 זה למליאה כי זו הזכות הבלעדית שלה כראש רשות. 

 בלי להביא למליאה?  :גב' גרין, ראש המועצה

 היא לא תהיה חייבת להביא, עם תיקון בחוק העזר אז לא צריך. : צפריר פדלון

אז בו אני אענה לך. הרעיון מצוין, אבל בפועל משרד הפנים לא מאשר את זה. משרד הפנים   : עו"ד שפרבר

מאד רוצה להיות עם היד על הרשויות. כשהוא נותן הוראת שעה זה לשנה מסוימת, כי אתה  

זה   זה, איך  הגזברית? מה המשמעות הכספית של  ישאל את  יודע מה הדבר הבא שהוא 

תר מאשר שנה אחת או מקסימום שנתיים. תחשוב, בניגוד  משפיע? הם לא מוכנים לתת ליו

לכנסת שמה שהיא מחוקקת, חוץ מאשר אם הוגש בג"ץ נגדה וזה נדיר, יכולה לחוקק מה  

שהיא רוצה. בתור חוקי עזר אתה כפוף על פי ההוראות לאישור של משרד הפנים. משרד 

יא באמת לתת לעסקים את הדבר  הפנים פשוט לא יאשר. והרי בסך הכל המטרה שלכם ה

הזה. אנחנו בדקנו, כמו שאתה מבין אנחנו באים כבר עם משהו שיעבור את משרד הפנים. 

והנוסח הזה כנראה יעבור את משרד הפנים. בינתיים גם הגזברית, אנחנו מאד מתייחסים  

ברצינות למה שאתם כותבים ולמה שאנחנו חושבים, בדקה גם את המשמעויות הכספיות  

 רוצים לדעת והכל. הנוסח הזה, אנחנו מאמינים, יעבור. כל נוסח אחר לא יעבור.  כי

 ? 2023-2024או  2023הנוסח הוא  : צפריר פדלון

 . 2023 :גב' גרין, ראש המועצה

 אני אומר, הם מסכימים כרגע לשנה אחת בלבד.  : עו"ד שפרבר

ואחרי    2023. עדיף לי לרשום 2024אני אומר כך, אם אני רוצה שזה לא יאושר אני ארשום  גב' גרין, ראש המועצה:

פעם   כל  אישורים  עשינו  בקורונה  מזכירה שגם  אני  נוסף.  אני אבקש אישור  לי  שיאשרו 

ואמרנו על בסיס האישור הקודם הקורונה ממשיכה ולכן אנחנו מבקשים עוד אישור. חס  
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וחלילה תימשך המלחמה בעוד רבעון, נתכנס, נגיד גם זה ונשלח את זה. אני לא רוצה לקחת  

 כרגע סיכון שזה לא יאושר.  

 זה יותר קל לאשר.  : עו"ד שפרבר

 אבל פה אתה מבקש תיקון לחוק העזר.  : צפריר פדלון

לא, זה הוראת שעה. חלק מהתיקונים הם הוראת שעה. הוראת שעה אומרת פעם אחת וזה   : עו"ד שפרבר

 מתבטל. ויותר קל לך להעביר, זה לא פשוט להעביר חוקי עזר במשרד הפנים. 

נבחנו כמה אופציות, רוני וציפי בחנו כמה אופציות במהלך העשרה ימים האחרונים ביחד   :גב' גרין, ראש המועצה

עם אמיר, עשו כל מיני סימולציות ואופציות של לעשות הנחה לעסק כזה ולעסק כזה ולעסק  

קטן ולעסק מהבית. כל מיני אופציות נבחנו. בסוף זו האופציה שגם עברה את הגזברות וגם  

 טי, במטרה שתאושר. אז מי בעד הצעת ההחלטה? עברה את הייעוץ המשפ

 רגע, בכמה מדובר?  : צפריר פדלון

 שקל למצב הזה כמו שהצגנו.  81,000 :ציפי וקנין

 שקל.  81,000לנוסח הזה   : עו"ד שפרבר

אבל פה אתה נותן לאנשים שבאמת, זה עסקים קטנים. אני לא מוצאת סיבה לתת לבנק   :ציפי וקנין

 לצורך הדוגמא. או לסופרים ענקיים.  

 פה אחד.   :גב' גרין, ראש המועצה

לעסקים במס שילוט   25%מאשרים פה אחד הצעת ההחלטה למתן הנחה של    החלטה: 

 . 2023לשנת 

לגבי הצעת ההחלטה השניה, שזו לא הצעת החלטה אלא איזה שהיא אמירה שאתה אומר   :גב' גרין, ראש המועצה

יקבלו   מילואים  מציע שמשרתי  צורן אימצה את התקנה  20%אני  אזכיר שקדימה  אני   .

שזה   האפשרי,  ובמקסימום  במלואה  מילואים  למשרדי  הנחה  לנו  5%שמאפשרת  אין   .

לנו שזה יחול גם על כל מי שמשרת . השאיפה ש20%אלא    5%כמועצה אפשרות להגיד לא  

כרגע, ככל הנראה הם יקבלו אישור שירות מילואים פעיל ועם זה הם יוכלו לבוא גם    8בצו  

 לגביה ולקבל את ההנחה. 

 והמתנדבים?  : צפריר פדלון

 מתנדבים אין תקנה כזאת. :גב' גרין, ראש המועצה

 לא, למתנדבים בצה"ל, לא מתנדבים בישוב. מתנדבים במערכות הביטחון.  : צפריר פדלון

 מה שהם צריכים להביא, נכון להיום, זה אישור,  :גב' גרין, ראש המועצה

 הם יזכו להנחה הזאת?  צפריר פדלון: 

 שניה, מה שהם צריכים להביא היום,   :גב' גרין, ראש המועצה

 מה זאת אומרת מתנדבים?  : יצחק גולברי

 יש מתנדבים שלא מגייסים אותם אבל הם התגייסו, באו להתגייס וגייסו אותם.  : צפריר פדלון

 אז אם הוא גויס הוא מקבל.  : יצחק גולברי

 מה שהם צריכים להביא,  :גב' גרין, ראש המועצה

 מי שמגויס אז הוא שירות פעיל, זה לא שמגייסים אותו סתם. : אייל אלבלק

 לא, מדובר ברמת ההתנדבות. : צפריר פדלון
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צפריר, אני רוצה להיות מדויקת. נכון לרגע זה מה שהם צריכים להביא זה אישור שירות   :גב' גרין, ראש המועצה

מילואים פעיל. אם המדינה תחריג ותגיד גם למי שאין אישור שירות מילואים פעיל, אבל  

לו   ממשרד 3,  2,  1יש  שלו  שם  שקיבלנו  מי  זה  שמקבל  מי  כרגע  בהתאם.  נפעל  אנחנו   ,

שירות מילואים פעיל, אלה שני הקריטריונים. ככל שיפתחו    הביטחון או  מי שמביא אישור

את זה לעוד דברים, נניח מתנדב שלא מקבל אישור שירות מילואים פעיל אז צריך לבחון  

 את זה. 

 למפקדים, לא?   20%אבל אנחנו נותנים  : צפריר פדלון

 .  5% גב' גרין, ראש המועצה:

זה המקסימום שאפשר. במצב החוקי היום, צפריר, זה המקסימום. ואתם אימצתם, בניגוד   : עו"ד שפרבר

 לרשויות אחרות שלא אימצו, אתם אימצתם את המקסימום. 

 אני עוברת לנושא הבא, הצעה לסדר תומר יעקב.   :גב' גרין, ראש המועצה

אני רוצה להציג כמה נקודות עובדתיות כדי לסבר את ההצעה עצמה, כי היא הצעה מאד  :תומר יעקב

קצרה ועניינית. הנקודה הראשונה זה שקיימים פערים בכל מה שקשור לאיוש המשימות  

באבטחה היישובית. זה הדבר הראשון. הדבר השני, מערך האבטחה היישובי נשען כמעט  

השלישית, הנקודה  מתנדבים.  על  בכוח    ברובו  ושחיקה  פיחות  לראות  יכולים  אנחנו 

וביכולות ובנוכחות של מערך המתנדבים. והדבר הרביעי, המועצה באמת עשתה ניסיונות  

כנים לגייס מאבטחים באמצעות העסקה ישירה. מה שאני מזהה המהלך הזה לא צלח, 

ר  אחד כי השכר לא היה מספיק אטרקטיבי ביחס לשוק. שתיים, אנשים לא רוצים לעבו

ולהתחייב תחת חוזה העסקה של המועצה. אנשים יש להם עבודות, חלקם בחל"ת, חלקם  

סטודנטים, חלקם עצמאיים. יש להם חיים, הם רוצים מה שנקרא לקבל מענק חד פעמי,  

שגם בדקתי את זה, הוא פטור ממס. אחרי שהמצב שלהם ישתפר הם יוכלו להמשיך לעבוד  

קריא הודעה אחת מיני רבות שקיבלתי, רק אחת  בעבודה שלהם. אני רוצה ברשותכם לה

כי הזמן של כולנו קצר, רק כדי לסבר את האוזן. "ערב טוב שמי" אני אגיד בראשי תיבות,  

, עובד בעבודות חשמל וכרגע כמעט ואין  8י.א. "אזרח חמוש, מתגורר בקדימה, נשוי פלוס  

שעות לטובת שמירה    משמרות של ארבע  25עבודה בגלל המצב. וראיתי את המודעה לגבי  

ואבטחה. מעוניין לדעת איך מצטרפים". יש הרבה מאד אנשים שענו על הסקר, יש כמה  

עשרות מתוך אלה שענו שכן מעוניינים והם כן נושאי נשק, זה מכסה לנו את הפער. עכשיו  

וקלה.   פשוטה  עצמה, הצעה מאד  שעות בתמורה    25ההצעה  של ארבע    12,000משמרות 

זמן. היועץ המשפטי נתן את חוות הדעת שלו לגבי חוקיות ההצעה ומה    שקל, פרוס לאורך

נדרש כדי להכשיר אותה מבחינת וועדה, קריטריונים, אני מסכים, ברור לי, כמו שעושים 

במלגות של סטודנטים, כמו שעושים במלגות של ספורטאים. אני בטוח, לא סבור, זה צו  

זה, לנסות את זה. זה חוקי לעשות את זה   השעה, אנחנו צריכים להתגייס לזה, לעשות את

  100- אנשים ל  20והנושא הזה וההצעה הזאת תסגור לנו את הפערים. כי מספיק שנגייס  

מתוך שש או שבע עמדות    24/7שעות, סגרנו שלוש עמדות של    2000שעות חודשיות, שזה  

 שאנחנו מחזיקים ברחבי הישוב. 

 רגע, רגע, מי בעד לדון בהצעה? פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה
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 מאשרים פה אחד לדון בהצעה.  החלטה: 

 התייחסויות.  :גב' גרין, ראש המועצה

 מה העלות החודשית?  : אייל אלבלק

שקל. יותר זול מהעסקה    240,000,  12,000כפול    20, כמו שאמרתי,  20בהנחה ומעסיקים   תומר יעקב:

באמצעות המועצה שיש לך תנאים סוציאליים או באמצעות חברה כי יש לך מע"מ וכיו"ב.  

 למשל.   40-50%רק התנאים הסוציאליים למשל, אם אתה מעסיק בהעסקה ישירה, זה עוד  

 כמה השכר השעתי שאתה משלם למאבטחים אצלך?  : אמיר זהבי

 היום, אצלי?  :תומר יעקב

 בערך. : אמיר זהבי

בתגבורים אני עובר, היום, במצב של היום, היום? כשאני שובר מכרז, כמו לא משנה באיזה   :תומר יעקב

שקל לעובד לפני עלות סוציאלית. מה שאני לא   110- ל  100רשויות, אני משלם היום בין  

משרד  של  פרויקטים  יש  למשל  באיו"ש  בשוטף,  המכרז.  של  חוזית  במסגרת  מחויב 

 שקל בזמן שגרה. היום,  60-70- הביטחון, איו"ש אני משלם באזור ה

 זה מה שבדרך כלל?  60-70היום אין אז פותחים את הכל. אבל  : אמיר זהבי

 בפרויקטים איכותיים.  60-70 :תומר יעקב

 זה מה שהוא משלם, אבל מה הוא מקבל?  : צפריר פדלון

 איך שאתה לא הופך את זה.  120-לא מגיע ל : אמיר זהבי

 לפני עלות מעביד.  :תומר יעקב

 מה המקור התקציבי?  :גב' גרין, ראש המועצה

יש לנו הרבה תתי   :תומר יעקב המקור התקציבי? אני הצעתי כמה הצעות בפעם הקודמת שדנו בהן. 

ביצוע. אם רוצים להרחיב בזה אני אשמח, יותר מאשמח לפגוש את הגזברית עצמה, איתך,  

 עם המנכ"ל, לשבת על סעיפי,

 אני כבר אומר שאין לנו תתי ביצוע.  :גב' גרין, ראש המועצה

 לשבת על סעיפי תקציב.   :תומר יעקב

 אם זה השפעות ודברים כאלה ויש הוצאות נוספות בנושא הביטחון.  :גב' גרין, ראש המועצה

בחלק   :תומר יעקב החסרנו  וגזם.  גושית  פסולת  של  פינוי  הראשונים  בשבועיים  ביצענו  לא  למשל 

 מהעובדים, סייעות שלא עובדו, בשבועיים הראשונים היינו חצי,

 לסייעות שילמת, תומר. רק אני אומרת, שילמת לסייעות. אבל  :גב' גרין, ראש המועצה

 אם רוצים,  :תומר יעקב

 זה לא משנה, אבל יש תיקוני תקציב, אפשר להביא משם.  : צפריר פדלון

קרן, אם רוצים אפשר לשבת. אנחנו במלחמה, אפשר לשבת ולמצוא את מקור המימון הזה   :תומר יעקב

 אם רוצים. 

, לפני כשבוע ואמרתי לך שעשינו עבודה ובדקנו את זה  7/11-אני אומרת ככה, השבתי לך ב :גב' גרין, ראש המועצה

אני   התנדבות,  לעודד  בזה  רוצים  אנחנו  אם  המהותי,  בכיוון  כל  קודם  כיוונים.  במספר 

מבינה שיש כאלה שענו, גם אני חושבת שהייתי עונה לדבר כזה. אבל כשאתה נכנס לפרוט  

ידו אה, אז אני צריך לתת עשר משמרות, זה לא יביא לך את  אותו לביצוע, אז אנשים יג
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האנשים. זה שאדם כתב לך, אפילו עשרה אנשים, אפילו עשרים אנשים שזה מעניין אותם 

והם זקוקים לפרנסה, בשביל זה פתחנו את הערוץ של העבודה. גם בהעסקה ישירה אבל  

להיות   רוצה  אני  אבל  שומר,  להיות  מוכן  אני  לנו  ואמר  שבא  מי  כלומר,  בחשבונית.  גם 

ו לכבוד שעת חירום. זאת אומרת שמי שמחפש עבודה  בחשבונית, גם את הערוץ הזה פתחנ

התנדבות   שמחפש  ומי  בחינוך.  וגם  אגב  דרך  בביטחון  גם  הערוצים,  באחד  לעבוד  יכול 

ופתאום יגלה שהוא לא מקבל כסף וזה שלידו מקבל כסף, נניח. באותה עמדה עומד חמוש  

 ולא חמוש, למה החמוש יקבל והלא חמוש לא יקבל? נניח.

 .100%-את צודקת ב :תומר יעקב

נניח יש כאלה שאומרים, אתה יודע מה, אתה מכיר את דן אריאלי שאמר, בסופו של דבר  :גב' גרין, ראש המועצה

כשאתה בא אלי לארוחת ערב ונהנה והכל ואומר לי תודה אני שמחה. אבל אם בסוף תציע  

שקל זה יעליב אותי. זאת אומרת שברגע שאני אתחיל להציע שכר למתנדבים אז זו    100לי  

משהו אחר, סטודנטים הם בסיטואציה אחרת, הם נותנים    עבודה. מלגה של סטודנטים זה

ייקח להקים   יודעת כמה זמן  שעות בקהילה. אנחנו הולכים להקים פה מנגנון שאני לא 

אותו ואיך נוכל לעשות אותו שוויוני. אבל אחרי זה, זה יוציא להרבה אנשים שאת הרוח  

יע אחר  שמישהו  אז  ויגידו  קשובים  מהמפרשים  מאד  אנחנו  עכשיו  בכסף.  זה  את  שה 

נושא   היה  כנס.  להם  עושים  אנחנו  חמישי  ביום  איתם,  בקשר  אנחנו  שלנו,  למתנדבים 

וזה מאד מבורך.   שאנשים משתמשים ברכב שלהם אז מצאנו מודל של לתת תלוש דלק 

  אנחנו הולכים לעשות מטווח לחמושים. זאת אומרת אנחנו עושים את הדברים שבהם יהיה 

ערך מוסך מצד אחד, שקשור למה שהם עושים. מצד שני לא יראה כאילו אנחנו עושים פה 

איזה שהיא זילות של הדבר. עכשיו, מבחינה משפטית, אני אתן ליועץ המשפטי להגיד, אבל  

זה לא בשל. מה שאתה מביא לכאן כרגע וכתבתי לך את זה, זאת אומרת זה לא בשל, אין  

, וכשהיו הצעות טובות אז אימצתי אותן. אבל יש פה משהו  פה משהו שאני יכולה להגיד 

של מדיניות ושל תפיסת עולם שאני יכולה לעשות יותר נזק מאשר תועלת, ואין לי פעמיים  

לנסות את זה ונזכור שאנחנו עדיין במלחמה. דבר שני, זה לא מספיק מסוים, זה לא מספיק  

 משפטי להתייחס.עם קריטריונים כדי לממש את זה. אני אתן ליועץ ה

אז אולי לפני שאהרון יתייחס, כי הוא נוגע בסוגיה המשפטית ואני נוגע בסוגיה העובדתית,   :תומר יעקב

המבצעים. יש הבדל בין מתנדב שמרגיש מקופח כי הוא מגיע למשמרת, עומד, מה שנקרא, 

תחת אותו אוהל, תחת אותו גשם, לבין זה שמקבל שכר. כי זה שמקבל שכר מחויב לכמות  

שעות זה לא דבר של מה בכך ומישהו צריך לבדוק    100שמרות,  מ  25מכובדת של משמרות,  

 את זה ולמדוד את זה. ואם הוא לא יגיע לכמות הזאת, הוא לא יקבל. 

 אבל זה כבר לא התנדבות, בוא נודה שזו לא התנדבות.  :גב' גרין, ראש המועצה

להתעסק   תומר יעקב: אפשר  עכשיו  מלגה.  לזה  קראתי  התנדבות,  לזה  קראתי  לא  רגע,  רגע, 

בטרמינולוגיה ופרשנות וברגשות ומה הוא יגיד, מה היא תגיד, אנחנו לא שם. אני לפחות  

בהצעה שלי לא עושה עכשיו פרשנויות של רגש וקיפוח. אני בא ואומר, מי שמרגיש מספיק  

ואלל זה שהיה  בנוח, כמו אותו חשמלאי, להגיד  לי עכשיו עבודות. או  ה, אני תקוע, אין 

 עכשיו בחל"ת וכיו"ב,  
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 תשלח את אותו חשמלאי,  :גב' גרין, ראש המועצה

 שניה, שניה, לעומת אלה,   :תומר יעקב

קודם כל מי שהיו כאלה ניגשו והתקבלו כעובדים. וגם אין לנו כבר כל כך פערים, אנחנו לא   עינת מור ברק:

 במצב של פערים. 

 אני בקבוצה של החמושים,  תומר יעקב:

אתה בקבוצה ותראה, אין לנו כמעט פערים. מקסימום מישהו מבטל, מישהו סוגר. אין לנו   עינת מור ברק:

 כבר.

 אני רואה מה קורה שסוגרים עמדות, שעמדות לא מאוישות חמושות.  :תומר יעקב

 אין לנו, לא נכון, לא נכון. בחמושים זה לא ככה.  :עינת מור ברק

 אני הייתי באחת המשמרות, הייתי החמוש היחיד באותה משמרת של שתיים עד שש.  :תומר יעקב

 נכון, בעמדה אתה צריך להיות אחד חמוש, אתה לא צריך יותר מזה.  :עינת מור ברק

 לא, בכל העמדות.  :תומר יעקב

 ממש לא, אין דבר כזה.   :עינת מור ברק

 אני הייתי, יש את קבוצת הווטסאפ. בקבוצה שהייתי חבר בה שפתחת,  :תומר יעקב

 אין דבר כזה.  :עינת מור ברק

 אין דבר כזה אין דבר כזה. אני הייתי בתדריך,  :תומר יעקב

 אין, אם תסתכל, אני במקרה יודעת,  :עינת מור ברק

 עינת, אני אומר לך את זה לא כביקורת, כעובדה.   :תומר יעקב

 יש אצלי את כל הטבלאות. אין לנו כרגע פערים כעובדה.  :עינת מור ברק

 אבל זה לא הנושא,   :תומר יעקב

 תומר, תרשה לי רגע התייחסות. : אמיר זהבי

 בבקשה, לא דיברת, אתה צודק. :תומר יעקב

בסופו של דבר, זה יושב גם על השולחן, א' מתוך דאגה, אנחנו  תודה שאתה מאשר. אנחנו   : אמיר זהבי

צריכים גם לדאוג לתושבים שלנו, אלה שנמצאים בקשיים. וגם אנחנו רוצים לבוא ולדאוג  

לביטחון הכללי. זאת אומרת אנחנו רוצים כאן להשיג שתי מטרות. לתמוך במי שאנחנו  

נו יותר אבטחה. ונשאלת השאלה  יכולים ולהגדיל קנים מה שנקרא או להגדיל, שיהיה ל 

האם זה שאתה בא באמת משיג את הדבר הזה, וכאן נשאלת השאלה אם זה משיג. ויש לי  

ספק רב, אני יכול להגיד לך שהשקעתי בזה לא מעט חשיבה כדי להבין האם זה משיג. אני  

,  אתן לך כמה דברים, לצורך העניין גם מלגה שאמורה להיות שווה ושוויונית בפני כולם

מ יותר  האנשים,  את  גורפת  בצורה  מקפחת  הזאת  שבהצעה  לך  להגיד  יכול    99%- אני 

מהחמושים הם גברים. זאת אומרת נשים רוב הסיכוי שלא ייהנו מהמלגה הזאת, זה דבר 

אחד. דבר שני שהוא בעייתי, יש לך באותה משמרת חמושה ולא חמושה. יש את אותה חד  

כלכליים והיא אומרת אני בכלל נמנע ממני    הורית שהיא חסרת אמצעים והיא בקשיים

לגשת למלגה הזאת ולקבל עזרה בערוץ הזה, למה? כי אני בכלל בלי נשק. עכשיו אני נמצאת 

בעמדה הזאת בדיוק באותו דבר כמו החמושה, כי היום אצלנו זה משולב, מנענו גם כן מהן.  

ר הזה. מעבר לזה, אני יכול  יש כל מיני דברים שהם עדיין יוצרים לנו איזה שהן לקונות בדב
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להגיד לך שאם אנחנו רוצים לא לשמר את החמושים אלא להגדיל, לצורך העניין זה שקיבל  

שעות המכסה שלו, נתן לי פתרון לחודש, חודש וחצי. הוא מעולם    100מלגה, הוא מילא את  

לא יבוא להתנדב הלאה, אלא אם כן נמשיך לתת לו מלגות. ולא נמשיך לו כי הוא קיבל  

כבר נגרע ממני סופית, הוא לא יהיה מתנדב בחיים. זה שלידו,    פעם אחת. זאת אומרת, הוא 

שקל   120שהתנדב באמת ולא קיבל שקל ואגורה, הוא יגיד רגע, הוא מקבל לצורך העניין  

לשעה, אני מקבל אפס, אני לא מוכן לדבר הזה, אני עוזב, אני נוטש. אתם רוצים, תשלמו  

בין החבר'ה האלה כן אני אאבד תקנים, אני אאבד לי. לא רק שניצור דמורליזציה  גם   ,

מאבטחים כי כל המתנדבים האלה שאומרים רגע, מה זאת אומרת, אני הפראייר? אני מוכן  

להתנדב ולשכב ולתת משמרות ויש גם בחדר הזה אנשים שנתנו משמרות בשפע, אבל אני  

 לא מוכן לעשות את זה שהוא מקבל כסף ואני לא מקבל כסף. אתה יוצר עוד אפליה. 

 אני אגיד שני דברים ובזה סיימתי.  :תומר יעקב

אז אנחנו מפסידים, רגע, לא סיימתי. עכשיו  מעבר לזה, אנחנו מדברים כאן, גם לקחנו   : אמיר זהבי

היא   אבל  הפרוטוקול,  לצורך  במספר  אנקוב  לא  ואני  עובתה,  כוננות  כיתת  גם  אנשים, 

גדולה, אוקי? אני יכול להגיד לך שעינת אומרת לי שאין חוסרים, אני מאמין לה כי היא  

 חיה את הדבר הזה. 

אני ואתה נסיים את הישיבה בסוף, נעבור על השמות, אבל זה בסדר שחסר, אף אחד לא   :תומר יעקב

 בא אליה בטענות. 

 תומר, וגם אם חסר בבודד, זה חסר בבודד. : אמיר זהבי

 , גמרנו.32עכשיו לא צריך כבר, מאז שכיתת כוננות  :עינת מור ברק

תייחס לסוגיה הזאת מהפן המשפטי. אפשר לבוא ולהציע הצעה נגדית ואפשר לבוא  אתיכף   : אמיר זהבי

ולהתייחס לזה. אבל אני חושב שכרגע, אם אנחנו באמת רוצים לעשות עבודה של לעזור  

לבוא   וגם  כלכלית  תמיכה  לעשות  גם  עליהם,  מדברים  שאנחנו   הנושאים  בשני  באמת, 

השולחן לא בשלות. וצריך לבוא ולהחליט    ולעזור אני חושב שכרגע ההצעות שמונחות על

שעושים או איזה שהיא וועדה או שמתכנסים או איזה משהו ובאמת פותחים את הדברים 

 האלה ומנסים למצוא פתרון שישיג את המטרה. כי כרגע זה נראה לי מאד לא בשל, 

 אז כבר התקדמנו.  :תומר יעקב

 מאד, מאד לא בשל.  : אמיר זהבי

מסמך  :תומר יעקב ותגבש  שתבחן  עניינית  מקצועית,  וועדה  לקום  שיכולה  מסכים  אתה  הוועדה, 

עקרונות, אין לך התנגדות לזה. אני מוכן להוריד את ההצעה שלי מסדר היום, להעלות את 

 ההצעה הזאת, בבקשה. להקים וועדה שתלך, תגבש קריטריונים, תגבש נוסחה ויאללה. 

 למה לא פונים אלינו? אנחנו שלוש, ארבע פעמים,  : עמיקם לוי נגר

 אני אגיד לך למה, עמיקם, שאלה טובה.  :תומר יעקב

כ : אמיר זהבי לנו  יש  החמושים  את  להחליף  כדי  היום  העניין  לצורך  קח  תומר.  אחרון,    130- משהו 

.  50. אני אחליף רק  100חמושים, אני אפילו לא אחליף    130חמושים. נניח אני לא אחליף  

שקלים לחודשיים ואחר כך אין לי את הדבר הזה, זאת אומרת הם ייגרעו    600,000זה    50
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שוקת   מול  אשאל  ואני  יהיו  לא  המתנדבים  לי  אמורים  שהיו  המאבטחים  לחלוטין,  לי 

 שבורה, עם חיסרון. 

 אמיר, אני מסכימה עם מה שאתה אומר,   :גב' גרין, ראש המועצה

אז אני רק אגיד לאמיר דבר אחד, לכולם, אבל לאמיר, תודה קודם כל על ההתייחסות   :תומר יעקב

העניינית, לפחות שתיים מהנקודות שאמרת עשו שכל וזה בסדר, לפחות בחלק הראשון.  

יש הצעות   אני רק אומר לך, אחד אני לא יכול לפתור את הבעיות של כולם בכל הצער. 

 בחיים.  שמקפחות, יש כאלה שמיטיבות, ככה זה 

 אם זה מקפח נשים, יש לי בעיה עם זה.  : אמיר זהבי

בכל דבר שעושים בתקציב, דרך אגב, גם אני שמשלם כסף בארנונה שלי, מה לעשות, אני   :תומר יעקב

משלם על פינוי גזם כשמישהו שגר בבניינים בשיכון ואין לו פינת גזם, הוא, מה שנקרא, 

מקופח. הוא משלם את אותו מטר שאני משלם, זה אותו דבר. עניתי לך עניינית. עכשיו  

פליה. זה מאד מטריד, אני מסכים איתך. גם אותי, גם אני  לגבי הנושא של החמושים והא

חשבתי על זה, אבל אני יכול להגיד לך, מי שיש לו מספיק עזות מצח ואומץ לבוא ולפנות  

ולהגיש בקשה, כנראה שהוא באמת צריך את זה. זה שחמוש ומתנדב אומר לעצמו אני יכול  

 להרשות לעצמי את זה, מכל מיני סיבות.  

 אז למה הוא לא פונה אלינו?  שלומי מוכתר:

 כי יש הרבה אנשים, אני אעביר לך אחר כך שלומי, בנפרד, אני אדפיס לך את המקרים, :תומר יעקב

 לא צריך.  :גב' גרין, ראש המועצה

 יתרשם, שהוא יקרא, שהוא יראה, שיפנה אליהם ישירות. אליו בנפרד, מה זה משנה? שהוא   תומר יעקב:

 אני אגיד לך מה צריך משהו פרקטי, בסדר?  :גב' גרין, ראש המועצה

 אבל הם רוצים, הם רק לא רוצים לעשות את זה בחינם, מה לעשות?  :תומר יעקב

 תומר, אז אני אומרת,  :גב' גרין, ראש המועצה

 במערך המתנדבים הזה את חושבת? כמה נוכל להמשיך? כמה נוכל להמשיך ככה  :תומר יעקב

 תומר, משהו פרקטי. :גב' גרין, ראש המועצה

 בבקשה. :תומר יעקב

כל מי שפנה במייל או בסקר או במשהו כזה, פשוט לשתול לו את ההודעה של המודעה שלנו   :גב' גרין, ראש המועצה

 או את הפרטים של הכוח אדם שלנו, 

 קיבלת, סגור.  :תומר יעקב

 מוכנים, אני אומרת ככה, או בתלוש או בחשבונית, זה לא משרה ארוכת טווח.  :גב' גרין, ראש המועצה

 אני מכניס את זה לסקר, מקובל עלי, יש לי את הקישור של זה, אני מוכן לעשות את זה.  :תומר יעקב

 חברים, בכמה מילים, :גב' גרין, ראש המועצה

 העניין הוא שיש כאלה שלא רוצים לעשות את זה בחינם.  :תומר יעקב

תומר, לשמחתנו אחרי גרירת רגליים ארוכה של המדינה, סוף סוף עברה החלטה לגבי גם   : אמיר זהבי

החל"ת וגם לגבי פיצוי, בתור עצמאי אני יכול להגיד לך שזה לעג לרש, אבל נניח, בסדר? 

פיצוי חלקי למעסיקים. זאת אומרת יש עוד, השוק, המדינה קצת מתעוררת, יש עוד קצת 

 עזרה. 
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השאלה כמה נוכל לחיות ככה על הפתיל, אנחנו על אדי דלק, כמה נוכל? אנשים חוזרים  :תומר יעקב

 לשגרה, כמה תוכל מתנדבים?

אני אקרא בקצרה את מה שאנחנו השבנו, זה לא ארוך, את מה שהשבנו לקרן שהפנתה   : עו"ד שפרבר

ב אליה  זה  את  שלחנו  תומר.  של  הצעתו  את  כי  31/10-אלינו  מבינים  אנו  שלום,  "קרן   .

בפניותיו של תומר הוא מפנה למעשה להצעה של הגב' קרן ליטני שהועברה אלינו ממך. עיון  

בוב בין סוגיה של מלגה לבין סוגיה של העסקה זמנית.  במסמך של קרן ליטני מלמד על ער

עזרה לעצמאים שפחתה   הינו  ליטני  גב'  רואים שהצורך שבעטיו נשלחה ההצעה של  אנו 

הכנסתם בתקופה זו, באופן זה שהם יתנו שירותי אבטחה וכיוצא באלה למועצה ויקבלו  

זמנית שכזו יש שתי אפשרויות על פי  שכר על השירותים הללו. לצורך מתן שכר בגין עבודה  

. העסקה באמצעות חברת אבטחה של  2. העסקה זמנית באופן ישיר על ידי המועצה.  1חוק.  

בצו   מגויסים  מעובדיה  שרבים  במכרז,  שזכתה  בנוגע    8המועצה  למחליפים.  ונדרשת 

  אין מניעה שהמועצה תבצע פעולות הוקרה לכלל המתנדבים כדוגמת  –לסוגיית ההתנדבות  

מתן תעודת הוקרה, אשראי הוקרה, ארגון ערב הוקרה וכיוצא באלה. אולם אם מבוקש  

ממש לתת מתן כספי למתנדבים, הרי שהדבר יצריך הקמת וועדה מקרב עובדי המועצה  

אשר תקבע כללים שוויוניים ומנגנון מסודר לצורך החלטה למי יוענקו המלגות ולמי לא  

בוטלת לצורך מתן מלגות שכאלה למתנדבים, הן מבין המתנדבים. קיימת מורכבות לא מ

מכיוון שהתנדבות בהגדרתה היא ללא כל תמורה ומכיוון שבהכרח חלק מהמתנדבים יזכו  

לקבל את המלגה וחלק לא. לפיכך המסלול הנכון יותר לטעמנו מבחינה משפטית הוא ביצוע  

ומ ובמידה  בו.  חפצה  שהמועצה  סביר  אופן  בכל  למתנדבים  הוקרה  לתת  פעולות  בוקש 

תשלום כספי ממש, הרי שהדרך הנכונה משפטית לכך היא באחת משתי אפשרויות העסקה  

 ותשלום שכר בגינן כפי שפורט לעיל".  

אהרון, יש לי שאלה לצורך העניין, אם יש לנו כזאת וועדה, ויש לי כאן קריטריונים שלא  : אמיר זהבי

 מאפשר לי למי שאינו חמוש לגשת, לדעתי זה כבר יוצר איזו שהיא אפליה. 

עצור אמיר. בואו נעלה הצעת החלטה שנקים וועדה מחברי המועצה שיגבשו דברים, אחר   :גב' גרין, ראש המועצה

כך ישבו עם הגזברות ונראה אם יש משהו שאפשר לעשות עם זה. מי רוצה להיות בוועדה? 

 חברי המועצה,  – אוקי. אז הצעת החלטה 

 זה יעבוד טוב דרך אגב, כי אני ואמיר במכרזים, זה שילוב מנצח.  :תומר יעקב

 גם רונן. :גב' גרין, ראש המועצה

 גם רונן. בקיצור וועדת מכרזים הולכת להתכנס.   :תומר יעקב

 וועדת מכרזים והנחות לשעת חירום.  : אמיר זהבי

ורונן שפיצר,   –הצעת החלטה   :גב' גרין, ראש המועצה אנחנו ממנים את חברי המועצה אמיר זהבי, תומר יעקב 

 מישהו עוד רצה? 

 אני.  : צפריר פדלון

וצפריר פדלון, לקיים וועדה בנושא ולחזור עם המלצות אחרי שנבחנו על ידי הגזברות ועל   :גב' גרין, ראש המועצה

 ידי היועץ המשפטי. מי בעד? פה אחד. 
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מאשרים פה אחד הקמת וועדה בנושא מתנדבים חמושים בה יהיו חברים אמיר   החלטה: 

 זהבי, תומר יעקב, רונן שפיצר וצפריר פדלון.  

 פתיחת והגדלת תב"רים 

בסעיף   :גב' גרין, ראש המועצה עודד תשפ"ד    –  1157  . תב"ר4אנחנו  תיכון  ושיפוץ  למידה  קרן   – שדרוג סביבות 

פיתוח. תוספת של מיליון שקלים. תיכון עודד לא חלק משיפוצי הקיץ שלנו, הם עושים 

 הרבה עבודות של פיתוח סביבות למידה וזו ההשתתפות של המועצה בזה. מי בעד? 

 יש איזה פרויקט מוגדר שם בתוך הבניין?  :תומר יעקב

היו כבר, אני לא יודעת אם ראית את מרחבי הלמידה, איך זה נקרא? בכל מתחם יש מרחב  :גב' גרין, ראש המועצה

 כזה שהם עשו בו אקוסטי וסידרו אותו עם דק כזה והכל.  

 מבואות.  :רועי איצקוביץ

 מבואות, בדיוק. זה חלק דברים שנעשו וחלק דברים שעוד ייעשו. מי בעד? פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 .  1157מאשרים פה אחד את פתיחת תב"ר   החלטה: 

על    –  1158תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה מדברים  אנחנו  מוסדי.  מוגן  מרחב  זה  אלון.  יגאל  מיגון    1.250ממ"מ 

כל   עם  הרשת,  של  ההנדסה  עם  העורף,  פיקוד  עם  שקיימנו  הסיורים  במסגרת  מיליון. 

הגורמים. בצבע צהוב, בזמן שנדרש שהם יגיעו וישהו שם, זה לא מספיק מבחינת כלל בית  

המלצות שנבחנו, ההמלצה המקצועית שנבחרה בסופו    הספר ולכן ההמלצה היתה, היו כמה 

של דבר היא לרכוש ממ"מים ולשים אותם. אני לא אכנס לפן ההנדסי של זה, זה עדיין  

מאכלס   כזה  אחד  כל  יהיה,  כיתה  כל  של  שבמרחב  הכוונה  אבל  תלמידים.   30בעבודה. 

 זה כבר נמצא פה בשימוש. מהרגע של ההזמנה סדר גודל של שלושה חודשים, 

 בכמה ממ"מים מדובר?  : צפריר פדלון

 חמישה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 זה לא קשור לקודמים שדיברנו עליהם?  : צפריר פדלון

 לא, תיכף נדבר עליהם. מי בעד? פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 .  1158מאשרים פה אחד את פתיחת תב"ר   החלטה: 

שקלים. אנחנו    500,000פרויקטים הנדסיים לשדרוג כבישים ומדרכות סך של    –  1159תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה

 מדברים על הנמכת מדרכות, על גדרות, על נושאים הנדסיים. מי בעד? פה אחד. 

 . 1159מאשרים פה אחד את פתיחת תב"ר   החלטה: 

שקלים כדי שנוכל    200,000תוספת של    –שיקום מבני ציבור    1134  תב"רים לעדכון. תב"ר :גב' גרין, ראש המועצה

להיכנס ולהשלים את מועדון החרוב. זה המועדון שנמצא פה למטה, מאכלס נוער והמטרה  

 שלנו שהוא יאכלס את כלל הנוער. המצב שלו לא מצביע רצון. 

 את מדברת המועדון בסוף רחוב ההדרים?  : צפריר פדלון

 כן. :גב' גרין, ראש המועצה

 פינת החרוב שם. היום אני יודע שמשתמש בו עידן לשיעורי תורה.  : צפריר פדלון

 נכון.  :גב' גרין, ראש המועצה

דיברתי על זה עם עמיקם לפני כמה דקות, בתחילת הישיבה. מועדון שווים אני יודע שאין   : צפריר פדלון

 להם מקום. 
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 הם מועדון שווים? בואו נשפץ ונראה.   :גב' גרין, ראש המועצה

לא, אבל אם את משפצת את מתאימה למי שאמור להתאכלס. את יודעת מה את רוצה   :תומר יעקב

 לעשות אם את לא יודעת מי הדייר שהולך להיות שם? 

אז אני יודעת. יש את עידן עם החבר'ה נוער שלו יומיים בשבוע או שלושה ימים. ובשאר  :גב' גרין, ראש המועצה

 הימים אני רוצה את כלל הנוער שם לעשות להם פעילויות. מחלקת נוער. 

 זה יהפוך למה, פעילות נוער, מחלקת נוער, מועדון נוער?  :תומר יעקב

 של מחלקת נוער. :גב' גרין, ראש המועצה

 שקל זה לגן חרוב?  200,000-אז כל ה :תומר יעקב

 גן חרוב, גינה, שיפוץ.  :גב' גרין, ראש המועצה

 המקום מוזנח מאד כבר הרבה שנים, נכון.   :תומר יעקב

 מי בעד? פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 .  1134מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

שקלים, אנחנו מבקשים תוספת    800,000מיגון גני ילדים, קרן פיתוח. אישרנו    –  1145תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה

שקלים. הגנים שאישרנו היו הודיה, אני אגיד ככה, הודיה ומרגלית בויתקין    450,000של  

לא מתאים להביא לשם ממ"מ. צריך לבנות שם, יש שם גם איזה שהוא מבנה שמישהו  

ן אנחנו נצטרך בהמשך, אנחנו נבוא אליכם עם תוכנית, להגדיל  התחיל, צריך לבנות שם. ולכ 

כל מה   לתכנן את  לנו  עדיין תקציב שמאפשר  פה  יש  ומרגלית. אבל  להודיה  עוד תקציב 

שצריך. שאר הגנים שאנחנו עושים ממ"מ זה עינב וגפן שנמצאים בסמטת בן צבי. זה תמר 

 שבמעלה שלמה, 

 לא, גפן בנופר.   :תומר יעקב

 עינב וגפן.  :גב' גרין, ראש המועצה

 גפן זה התקשורתי, הוא עבר לנופר, נכון?  :תומר יעקב

 גפן עבר לנופר זמנית.   :גב' גרין, ראש המועצה

 בגלל המלחמה.  :רועי איצקוביץ'

 אוקי.  :תומר יעקב

 גפן שהוא התקשורתי.   :גב' גרין, ראש המועצה

 אחרי שיהיה שם את,  :תומר יעקב

 יחזרו. כי המקום, המתקן של גפן בסמטת בן צבי הוכשר לגן תקשורתי.  :גב' גרין, ראש המועצה

 עוד פעם להעביר אותם, את הילדים האלה?  :תומר יעקב

 לא, זה לא עוד פעם. הם ישמחו, כי עשינו שם הצטיידות,  :גב' גרין, ראש המועצה

 העבירו אותם לאורן, מאורן העבירו אותם,  :תומר יעקב

 האורן היה יומיים.  :גב' גרין, ראש המועצה

 שים להם ממ"ד, פתרת את הבעיה.   : עמיקם לוי נגר

כדי   :גב' גרין, ראש המועצה לגן תקשורתי, השקענו שם כסף  גפן במקום הנוכחי שלו הותאם  גן  בשגרה, בסדר? 

שיהיה שם את כל מה שצריך מבחינת חדרי טיפולים, מבחינת מתקנים והכל. גן גפן במקום  

שלו מצוין. אין שם מרחב מוגן. ולכן לפני חצי שנה בערך אישרנו תקציב לצורך זה. מאחר  
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לא   כדי  אורן,  בגן  טוב  להם  שיהיה  זמני, חשבנו  באופן  אותם  עכשיו, העברנו  והמלחמה 

להזיז אותם מקדימה, כי יש לזה משמעות מבחינת הצוות ומבחינת ההורים. ניסינו את זה  

 במשך יומיים, זה לא עבד, לכן נתנו להם מקום בגן נופר. 

 )עינת מור ברק יוצאת מהישיבה( 

בגן נופר עשינו עכשיו כמה התאמות קטנות בעזרתו של רועי שעשה את זה ממש מהיום   :גב' גרין, ראש המועצה

 למחר, התאמות של קיר גבס והכל, אבל זה זמני. גן נופר הולך להיות מרכז לגיל הרך.  

 זו בשורה. אם נעשו בגן נופר את ההתאמות שיאפשרו לקבוצה הקטנה,  :תומר יעקב

 קטנות, זה לא יהיה לאורך זמן. :גב' גרין, ראש המועצה

 זה קיר גבס פה, זה נקודה שם.  :תומר יעקב

 אבל זה זמני. העתיד זה שגן גפן יישאר בסמטת בן צבי.  :גב' גרין, ראש המועצה

 בהנחה שבאמת זה יהיה שלושה חודשים ולא יתפרס.   :תומר יעקב

אז ככה, גן גפן, גן עינב, גן תמר וגן שתלי מרן יהיו להם ממ"מים ואת זה נזמין וזו אספקה   :גב' גרין, ראש המועצה

 שלושה חודשים.סדר גודל של 

 ? 400,000אז לא הבנתי, למה הוספנו  :תומר יעקב

זה   4כפול    250. תעשה  250,000. כל ממ"מ זה סדר גודל של  800אז אני אסביר. היה לנו   :גב' גרין, ראש המועצה

מיליון, פלוס תוסיף כסף שאני צריכה לתכנון של הודיה ומרגלית. ואני עוד אבוא אליכם  

 עם בקשה לתקציב להודיה ומרגלית בויתקין. 

 אלה שבויתקין, אוקי.  :תומר יעקב

 מי בעד?   גב' גרין, ראש המועצה:

 .1134רק משהו על תב"ר   : צפריר פדלון

 בסדר?  1145רגע, אז קודם כל את תב"ר  :גב' גרין, ראש המועצה

 כן. : צפריר פדלון

 אושר פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 .  1145מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

כי אני הבנתי שקודם כל למועדון שווים יש בעיה לעשות בו את הפעילות,    1134- אני חוזר ל : צפריר פדלון

 אם את אומרת לי שאין והם עושים פה אז אין בעיה. 

 אני לא מכירה בעיה. אפשר לפנות. :גב' גרין, ראש המועצה

אני הבנתי, זה אחד, זה מה שאני הבנתי שפה יהיה קשה לעשות ולכן צריך להקצות להם   : צפריר פדלון

 מקום.

 אני לא מכירה את זה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 למה, כי אין בו ממ"ד?   :תומר יעקב

 השאלה שלי הנוספת,   : צפריר פדלון

 יש ממ"ד.   : עמיקם לוי נגר

 השאלה שלי הנוספת, השימוש בגן הוא הקצאה למטה או שהוא רק שימוש?  צפריר פדלון: 

זה. תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה נוער תנהל את  זה מחלקת  פיתוח אזור התעשייה המערבי.   1008מה פתאום, 

 שקלים לצורך השלמת יועצים וכל מה שדרוש.  200,000אנחנו מדברים על תוספת של 
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 )רועי איצקוביץ יצא מהישיבה(

שהאדריכל נפטר, התקשרנו עם אדריכל חדש, אנחנו ממש רגע לפני ההפקדה, אני מזכירה  :גב' גרין, ראש המועצה

 כדי שנוכל להגיע לדיון בהפקדה בתוכנית הזאת. מי בעד? פה אחד. 

 .  1008מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

 )עינת מור ברק שבה לישיבה( 

 לרגע גולברי יוצא מהדיון.  :גב' גרין, ראש המועצה

 )יצחק גולברי יצא מהישיבה( 

מיליון שקלים    1.4קרן פיתוח. מדובר בתוספת של    123תכנון וסלילת כביש מבנן    809  תב"ר :גב' גרין, ראש המועצה

להשלים את הפיתוח של השכונה. אני כבר אומרת שכנראה תהיה עוד תוספת עם נושא של  

חברת חשמל. אני  מזכירה שאנחנו בתקופת מלחמה, אז יש דברים שאנחנו מבינים שקורים  

ו מצליחים לדייק אותם. אבל זה בעצם לפריצת הדרכים, תוך כדי ואולי בזמן רגיל היינ

 הכבישים, הסלילה, ההנדסה.

 את מדברת על האתרוג?   : צפריר פדלון

 האתרוג.   :גב' גרין, ראש המועצה

 אני יודע שזה תוקצב, אבל סך הכל כולל עד היום כמה כסף הושקע שם בפיתוח?  : צפריר פדלון

 .  4.680 :גב' גרין, ראש המועצה

 רשום לך.  עו"ד שפרבר: 

 לא, אבל מהם נתוני הביצוע בפועל, לא מה אושר.   :תומר יעקב

 ? 4.680- מתוך ה :גב' גרין, ראש המועצה

 בכסף, כמה יצא.  :תומר יעקב

 .  800מיליון, מיליון,   1.5בכסף כי אני יודע שכל פעם אושר מיליונים שם,  : צפריר פדלון

 אז הנה יש לך את כל הסכומים. :גב' גרין, ראש המועצה

 אני אומר לך, אני עובר שם הרבה פעמים,  :תומר יעקב

 אני עדיין לא מבין איך הסכומים האלה מגיעים לשכונה כזאת. : צפריר פדלון

 לא קורה שם כלום.   :תומר יעקב

אז אני אומר, יש תקופות שקורה יותר ויש תקופות שקורה פחות. אחד הדברים שעיכבו   :גב' גרין, ראש המועצה

אותנו היו מעיינות השרון. עכשיו מה שמעכב אותנו זה חברת חשמל. אבל אני לא יכולה  

, אם אני  4-להתקשר ולהוציא הזמנת עבודה לקבלן לפני שיש לי את הכסף. ולכן מתוך ה

 אנו. גם תראו, היתה שם פריצת דרכים והיו שם עבודות.מיליון כבר הוצ  2זוכרת נכון, 

 שמתוכם זה גם חלק גדול על תכנון, אוקי.  :תומר יעקב

מיליון.    2נכון. אז אני לא יכולה לעשות את זה. לדעתי, אם אני זוכרת נכון, זה סדר גודל של   :גב' גרין, ראש המועצה

, אני כבר אומר שלחברת חשמל, של 300,000מיליון כמעט סוגר את הפיתוח, יש שם    1.4-ה

 הקיוסק של חברת חשמל.  

 מיליון בסך הכל מה שהושקע עד עכשיו שם?  6.080אז זה  : צפריר פדלון

 יושקע.  :גב' גרין, ראש המועצה

 אושר. :תומר יעקב
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מיליון. אני יכולה לבדוק    2מיליון. מתוך זה כבר בוצע סדר גודל של    4.680אושר עד היום   :גב' גרין, ראש המועצה

ה את  מבקשים  אנחנו  עבודה    1.4-בדיוק.  הזמנות  לעשות  להמשיך  שנוכל  כדי  מיליון 

ב יסתיים  הפרויקט  האם  הפרויקט.  עוד  6.8-להשלמת  לי  שיש  אומרת  כבר  אני  לא,   ?

 שא ומתן עם חברת חשמל שאולי הם יישאו בזה. שקל בקנה. אנחנו עושים מ 300,000

 אני רוצה להבין, כמה יחידות אמורות להיבנות שם? : צפריר פדלון

 . מי בעד? פה אחד. 27 :גב' גרין, ראש המועצה

 .  809מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

 )יצחק גולברי שב לישיבה( 

שקלים. אין    210,000שיקום ושדרוג כבישים קרן פיתוח. מדובר בתוספת של    1107תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה

מה לעשות, חלק מהישוב ישן, יש בורות בכביש, יש שקיעות, יש כל מיני דברים. מי בעד? 

 פה אחד.  

 .  1107מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

של    1147  תב"ר :גב' גרין, ראש המועצה תקציב  בעבר  אישרנו  יזרעאל.  ועמק  החולה  עמק  השבטים,    1.5שכונת 

נעשתה  אופן,  בכל  המלחמה  לפני  האחרונים,  בשבועות  או  האחרונים  בחודשים  מיליון. 

עבודה מקצועית על ידי צוות ההנדסה, הם הגישו תכנון, הם הגישו אומדן. אנחנו מדברים 

מק החולה, גם עמק יזרעאל, גם שצ"פ סמטת על כל רוטשילד מערב, גם השבטים, גם ע

על  פה  מדברים  אנחנו  השכונה.  פיתוח  את  להשלים  בעצם  ובזה  לעבודות  לצאת  הברון. 

מיליון שקלים ואז נוכל לצאת למכרז בעניין. אני אשתף שהתלבטנו האם   5.5תוספת של  

חנו עושים לעשות את זה בשתי פעימות ואז הבנו שגם מבחינת עלויות זה חוסך לנו וגם אנ

 מכרז אחד. וגם מתחילים ומסיימים את זה. מי בעד? 

אני רוצה להתייחס לתב"ר הזה. אנחנו כבר דנו ודשנו בתב"ר הזה הרבה והוספנו והוספנו   :תומר יעקב

 והוספנו.  

 מיליון ועכשיו.  1.5לא, הוספנו פעם אחת. היה  :גב' גרין, ראש המועצה

שקל,   500,000שנים התחלנו בסכום של    3.5לא, התחלנו עם זה, אני כבר אומר לך, לפני   :תומר יעקב

אפשר לראות את זה בכרטסת של התב"ר. א' מה נעשה? כי גם אני מגיעה לשם ואני רואה  

 שנים,   3.5כלום, אחרי 

 לא, אתה לא רואה כלום.  :גב' גרין, ראש המועצה

 כמעט כלום.  תומר יעקב:

 להראות לך בעיניים מה אתה רואה. אני יכולה  :גב' גרין, ראש המועצה

סליחה, כמעט כלום, אני הייתי שם, אני מסתובב שם, כמעט כלום. יש שם מה שנקרא  :תומר יעקב

קוסמטיקה ודברים זמניים, זה אחד. יחסית לנתוני אכלוס גבוהים, זה דבר ראשון. הדבר 

השני, מאחר וציינת עכשיו שיש פה איזה תוכנית חדשה שעשיתם לפני המלחמה, באזור  

לקבל   אשמח  אני  אוקטובר,  הקיימים, ספטמבר,  בשטחים  מתוכנן  מה  ממנה.  עותק 

השכבה  ההנמכות,  המדרכות,  החשמל,  התאורה,  עמודי  מבחינת  הירוקים,  בשטחים 

הנוספת של האספלט, הפיתוח של האדניות, המעברים בין השבטים לעמק יזרעאל. לראות  

סף. אני לא  משהו באמת כולל שנבין מה הולכים לעשות שם מבחינת ביצוע, לא מבחינת כ
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יודע להצמיד כסף לביצוע, אבל לפחות את הביצוע. מה מתוכנן להיות ומה הגבול, עד איפה.  

האם ממשיכים עד הכביש של השכונה של מתחם נוף השדות, האם עוצרים בחלק הכי, הכי  

 מערבי של השבטים? עד איפה הולך להיות גבול הגזרה לפיתוח של השכונה הזאת. 

אז אנחנו הולכים לעשות בעמק יזרעאל ושבט נפתלי, זבולון ואפרים רחוב הארבל, רחוב   :גב' גרין, ראש המועצה

בשצ"פ   הברון,  סמטת  של  בשצ"פ  החולה,  עמק  של  המפגש  עד  הכרם  בית  החולה,  עמק 

 שסמוך, לטפל בנושא של העפר. אנחנו הולכים לפרוץ את הדרך ליסמין,  

 יש שם שני שצ"פים, יש אחד בדופן הצפונית,  תומר יעקב:

 לא עם מתקנים, עם גינון.   :גב' גרין, ראש המועצה

 איזה מהם? יש אחד שנמצא בצד הצפוני של הציר ואחד בצד הדרומי של הציר.   :תומר יעקב

 יש את השצ"פ של סמטת הברון.  :גב' גרין, ראש המועצה

 נכון.  :תומר יעקב

ואותו אנחנו נעשה בגינון. וזה שממולו, דרומית לו, כרגע אנחנו גם נעשה ברמת גינון, לא   גב' גרין, ראש המועצה:

 ברמת מתקני משחק. 

 הבנתי. וחניות?  :תומר יעקב

 חניות לדעתי שם.  גב' גרין, ראש המועצה:

 יש שם חניות?  :תומר יעקב

 אנחנו הולכים לפרוץ את הדרך לרחוב היסמין, כולל הניקוז שם. :גב' גרין, ראש המועצה

 אוקי, הגיע הזמן.  :תומר יעקב

 כן. חניות נוספות, איפה שיש בתוכנית המקורית,  :גב' גרין, ראש המועצה

יש צורך, אני יודע שהוא קיים. אפשר לנצל גם את השצ"פים האלה ולשלב שם גינון עם   :תומר יעקב

 חניות. 

 אני יודעת שבשצ"פים חונים כבר, אבל בכל שצ"פ כזה אפשר יהיה להוסיף עוד חניות. גב' גרין, ראש המועצה:

 עוד קצת חניות עם גינון. אפשר לעשות שילוב של שימושים. :תומר יעקב

עוד עדכון בהקשר הזה, אני רואה ככה הסדרי תנועה. הפלמ"ח רוטשילד, אנחנו יוצאים   :גב' גרין, ראש המועצה

 לעבודות ממש בעוד שבועיים.

 שבועיים. תוך  : יצחק גולברי

 הגבהת הצומת.  :גב' גרין, ראש המועצה

 הלוואי וזה יעזור. הלוואי.  :תומר יעקב

 והאי תנועה בהסתדרות?  צפריר פדלון: 

ההסתדרות, יש לנו מורכבות שם עם מעיינות השרון שהולכים לעשות שם עבודות. ואנחנו   :גב' גרין, ראש המועצה

עכשיו בתיאום מולם כדי שלא יצא מצב שאנחנו פותחים ועוד שנה הם פותחים. אז אנחנו  

מנסים לראות, אם זה ייקח הרבה זמן עד שהם יפתחו אז אני אעשה את זה. אני אפתח  

תחבורה, כי זו צומת מסוכנת ובמקסימום עוד שנה הם עכשיו, כי יש לי כסף  ממשרד ה

 יפתחו. אז אנחנו בדיוק בתיאומים מולם, בניסיון שהם יקדימו את העבודות שלהם. 

 יש לך קובץ סרוק של התוכנית שתוכלי לשלוח?  :תומר יעקב

 כן. אנחנו נוכל לשלוח את זה, בסדר גמור.  :גב' גרין, ראש המועצה
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 אני רוצה להעיר הערה.  : יצחק גולברי

 כן, בבקשה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 אני בטוח שתומר מחוסר ידע אומר שלא נעשה שם כלום. : יצחק גולברי

 אני תיקנתי את עצמי בנימוס. :תומר יעקב

 חזרת על עצמך פעמיים, כלום, כלום,   : יצחק גולברי

 אמרתי כמעט, קרן העירה לי וקיבלתי את ההערה שלה.  תומר יעקב:

 אני לא הפרעתי לך.  : יצחק גולברי

 סליחה.  :תומר יעקב

אני מכבד אותך. סללנו שם אספלט זמני, עשינו שם מדרכות זמניות, עשינו שם תאורה   : יצחק גולברי

זמנית, עשינו שם עבודות ניקוז, עשינו שם תכנון בהתאמה ליציאה למכרז בגלל גבהים אפס  

 אפס שכל אחד בנה וכל אחד, אם היו צריכים לעשות התאמות זה הכסף שיצא.  

 תודה.  גב' גרין, ראש המועצה:

 אני מקבל, בסדר.  :תומר יעקב

 מי בעד? פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 .  1147מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

. מדובר בתב"ר של הרחבת מעון השדה בשתי כיתות. אנחנו  מדברים כרגע על  1155תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה

נושא שבדרך כלל אנחנו לא עושים אותו, שינוי שם התב"ר. ולמה אנחנו באים לשנות את  

בשכונה   יום  מעונות  לבנות  צריך  אמרנו  היישובית  הפרוגרמה  במסגרת  כי  התב"ר?  שם 

שנגדיל אותו. הצוות המקצועי שהתחיל לבדוק את  החדשה, ברמת אמיר. ובמעון השדה  

רוצים   בניה. אם אנחנו  זכויות  גילה שאין שם  הגדלת מעון השדה, אישרנו לזה תקציב, 

את   משנים  אנחנו  לכן  חדשה.  תב"ע  לעשות  צריכים  אנחנו  אז  בניה  זכויות  שם  לאפשר 

כי אמיר,  לרמת  כן  לפני  תעדוף  ונותנים  אומר    התעדוף  אני  נגיש.  יותר  שהוא  משהו  זה 

ברמת  זה  ואחרי  החדשה  בשכונה  ייבנו  הראשונים  היום  מעונות  כולל  תעדוף  שמבחינת 

 אמיר. מי בעד? זה שינוי שם התב"ר.  

 )אבינועם פרץ יצא מהישיבה(

 שינוי שם תב"ר זה אומר שלא נוגעים במעון השדה?  :תומר יעקב

נכון. אין לי אפשרות לגעת כרגע במעון השדה, אלא אם אני עושה תב"ע חדשה. ובסדרי   :גב' גרין, ראש המועצה

 עדיפויות שלנו כרגע לעשות תב"ע חדשה זה כמו,  

 אפשר לפתוח תב"ר חדש וזהו.  :תומר יעקב

 נכון.  :גב' גרין, ראש המועצה

 צריך לסגור את זה.  :ציפי וקנין

 אז את סוגרת או משנה את השם? : פדלוןצפריר 

 משנה את השם ואז אין ביצוע למעון השדה.  תומר יעקב:

 אבל אני מחר בבוקר, אם אני רוצה מחר בבוקר אני יכולה לפתוח עוד תב"ר למעון השדה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 נכון.  :ציפי וקנין
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אם נחליט שהתב"ע זה הדבר שבו אנחנו נתעסק. אבל לפעמים אנחנו צריכים לעשות את   :גב' גרין, ראש המועצה

 סדרי העדיפויות שלנו. מי בעד? פה אחד. 

 . 1155תב"ר  שינוי שםמאשרים פה אחד את  החלטה: 

 אישור המועצה לדחיית תשלומי ארנונה. 

שוב אנחנו מנסים לראות איפה אנחנו יכולים להקל והפעם שוב על בעלי עסקים. בתקופה   גב' גרין, ראש המועצה:

מורכבת ומאתגרת זו ובמטרה להקל ככל שניתן על העסקים הפועלים בתחום המועצה, 

דצמבר. ניתן יהיה  -תינתן האפשרות לדחות את מועד תשלום הארנונה לחודשים נובמבר 

ליום   עד  האמור  התשלום  את  זאת,   31/12/2023להסדיר  עם  בלבד.  ריבית  תוספת  ללא 

לתשלום תתווסף הצמדה כמתחייב על פי דין ובשים לב למועד התשלום בפועל. מי בעד? 

 פה אחד. 

ללא תוספת   31/12/2023מאשרים פה אחד את דחיית תשלומי הארנונה עד ליום    החלטה: 

 ריבית. 

 בזה אני סוגרת את ישיבת המועצה. אני מאחלת לכולנו ימים שקטים.  :גב' גרין, ראש המועצה

 מה עם הפחים, המכרז של הפחים? הפחים הכתומים.   תומר יעקב:

 . עוד סעיפים שנשמטו?  5סעיף  :גב' גרין, ראש המועצה

 )אבינועם פרץ שב לישיבה( 

 אישור המועצה להתקשרות בפטור ממכרז לקבלת שירותים לטיפול בפסולת אריזות תכולת כלי אצירה כתומים. 

אנחנו למעשה מבקשים אישור לנהל משא ומתן בלי מכרז. אני אומר שהיו פה שני  מכרזים  :גב' גרין, ראש המועצה

ששניהם התבטלו ולכן אנחנו נמצאים בסוגיה הזאת. אם אתם רוצים הרחבה או הסבר 

 נוסף, כי יש פה חברים בוועדת מכרזים, אני אתן ליועץ המשפטי. 

אני רוצה לשאול משהו על הנושא הזה של הפחים הכתומים. המדינה מטילה על הרשויות   : צפריר פדלון

הרבה הפתעות פה ושם, ביניהן גם את הפחים הכתומים, את ההפרדה, שאני רואה בזה  

הניקיון שבפועל   קרן  במיוחד אם  מרוויחות מזה.  היו  להפריד, אם הרשויות  גדול  רעיון 

כים לרשויות בלבד ולא לשום גורם אחר. מאחר וזה  הכסף שם שייך, המיליארדים שם שיי

משולם מהיטל הטמנה. אז אני רוצה לדעת שני דברים, מעצם ההפעלה של המערך הזה,  

מה אנחנו מרוויחים? אנחנו בסך הכל מפסידים כסף, אנחנו לא בדיוק מרוויחים שם. דבר 

פה למפעלים וזה. הרי יש את ההיטל  נוסף זה הנושא של השינוי בחיוב של היטלי פינוי אש

עדיין   שבקדימה  או  בקדימה  נעשה  זה  האם  הזה.  התחשיב  את  לעשות  שצריך  הנוסף 

 ממשיכים לגבות במחיר הרגיל והם נהנים מזה?  

 אתה מדבר על אשפה עודפת. :ציפי וקנין

 אשפה עודפת, כן.  : צפריר פדלון

קודם כל התחשיב הוא ממש בתהליך. אני לא יודעת אם כרגע אפשר לאשר חוקי עזר, אבל   :ציפי וקנין

 דרור עובד על הנוסח. אבל בהחלט יש תחשיב. 

 יש תחשיב אז למה לא מקבלים אותו? : צפריר פדלון

בקרוב   : עו"ד שפרבר הכל.  עם  התחשיב,  עם  עליה  כרגע  עובדים  אליכם,  שתעלה  עזר  חוק  הצעת  יש 

 הסוגיה, כמו שעלתה בערים אחרות, תבוא גם אליכם לאישורכם. 
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 זה חשוב כי באמת אנחנו משלמים מכספי ציבור היום בשביל אותם מפעלים.   : צפריר פדלון

 מטופל.  : עו"ד שפרבר

 שתיים, הנושא של הפחים הכתומים, אני אשמח לדעת,  : צפריר פדלון

 מה השאלה? :גב' גרין, ראש המועצה

 אנחנו מוציאים כל כך הרבה, מה אנחנו מקבלים בתמורה לזה היום?  : צפריר פדלון

 זה שיפוי, מתמיר.   : עו"ד שפרבר

 .  Back to backזה  :תומר יעקב

 אם אתה רוצה צד כספי אז זה בבקשה, תסבירי על השיפוי מתמיר.   : עו"ד שפרבר

 האם השיפוי שאנחנו מקבלים הוא תואם למה שאנחנו משלמים?  : צפריר פדלון

 זה עדיין הוצאה.  :גב' גרין, ראש המועצה

מההוצאה וגם המשא ומתן שמתנהל זה בתיאום עם    100%אתה מוציא, אתה אמור לקבל   :ציפי וקנין

 תאגיד תמיר. 

 אבל עדיין בשורה התחתונה הכתומים מהווים לנו יותר הוצאה מאשר הכנסה.   :גב' גרין, ראש המועצה

לא, זה עמוד להיות הוצאה כנגד הכנסה. לא תמיד תאגיד תמיר מעביר לנו את כל הכסף  :ציפי וקנין

כי לפעמים יש תושבים שמערבבים איזה שהוא משהו שלא קשור, אז הם מקזזים קצת. 

 אבל בגדול, באופן עקרוני, אתה מוציא שקל, תאגיד תמיר מחזיר לך שקל. 

 מול חשבוניות של הקבלן, ככה זה עובד.   :תומר יעקב

 ומעבר לזה, זה עניין של מדיניות.   :גב' גרין, ראש המועצה

הנושא הוא חשוב, אבל יש פה את ההיבט שהרשויות בשנים האחרונות מטילים עליהן את  : צפריר פדלון

אבל   אחרים  לדברים  שהלכו  כספים  מוציאים  גם  יום  של  בסופו  הזאת.  האחריות  כל 

 המדינה לא מחזירה. 

 אני מסכימה איתך.  :גב' גרין, ראש המועצה

כמו שאמרתי עם היטל הטמנה, כל הכסף שנמצא בקופה זה כסף של הרשויות. והיום באים   : צפריר פדלון

 כל מיני הסכמים בממשלה ומושכים משם את הכסף. אבל זה של הרשויות. 

צפריר, אני מסכימה איתך ובגלל קרן הניקיון התנגדנו גם לקרן הארנונה, כי אנחנו מבינים   :גב' גרין, ראש המועצה

איזה   נקבל  גם אם  לפה,  דיון פחות  זה כבר  לא מוחזר. אבל  שכל דבר שמולאם מאיתנו 

שהיא החלטה כאן, לא בהכרח היא תיושם. אבל זה מאבק שאנחנו עושים. ראשי הרשויות  

וזה חלק מהמאבק שלנו על קרן הארנונה, כי זה בדיוק כמו    ביחד עם מרכז שלטון מקומי.

 קרן הניקיון.  

 להערכתי השלטון המקומי צריך להילחם על קרן הניקיון בתביעה מול המדינה.  : צפריר פדלון

 מסכימה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 כי זה כסף נטו, נטו של הרשות. : צפריר פדלון

 הוגש בג"ץ בנושא למרכז השלטון המקומי.  : עו"ד שפרבר

 , מי בעד? 5רגע, רק שלא נפספס את סעיף  :גב' גרין, ראש המועצה

 את רוצה שאני אסביר?  : עו"ד שפרבר

 נראה לי שהם הבינו. מי בעד? פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה
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מאשרים פה אחד התקשרות בפטור ממכרז לקבלת שירותים לטיפול בפסולת   החלטה: 

 אריזות תכולת כלי אצירה כתומים. 

 רציתי לדעת, עכשיו היתה שריפה גדולה,  : צפריר פדלון

 זה ברק שפגע בפסולת חקלאית בלב השרון.   :גב' גרין, ראש המועצה

 בית אריזה לתפוחי אדמה.   יצחק גולברי: 

 זה ברק שפגע שם, זה לא הצתה. זה לא שטח שלנו.  :גב' גרין, ראש המועצה

 זה בלב השרון, אבל זה גובל עם קדימה.  : יצחק גולברי

 זה יצר שם ענן עשן. : צפריר פדלון

 יש שם קו מתח גבוה.  :תומר יעקב

שכל  :גב' גרין, ראש המועצה ורגועים.  שקטים  ימים  לכולנו  מאחלת  ואני  רבה  תודה  לכולם  להגיד  רוצה  אני 

החיילים לנו יחזרו הביתה בשלום ושנזכה לראות את החטופים והשבויים חוזרים הביתה  

 בשלום. תודה רבה.  

 

 

 

 

 

 

 -   הישיבה  ננעלה -

 

 

 


